
 
13. September 2022  

I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål 

til Naalakkersuisut. 

Spærgsmål til Naalakkersuisunut: 

1. Hvad skal man gøre af kantinen i GU, Aasiaat? 

2. Hvad er Naalakkersuisut planer for at gøre noget ved dette problem? 

3. Hvorfor har man end ikke lagt brædder over de ødelagte vinduer, selvom det er 

så grimt? 

(Inatsisartut medlem Kristian Jeremiassen, Inuit Ataqatigiit) 

 

Begrundelse: 

Kantinen er i forfærligt stand og der bliver ikke gjort noget ved det, i sommers blev vinduerne 

udsat for hærværk, og kantinen bliver ikke brugt som formålet, det står ubrugt. 

Man kan med fordel benytte kantinen, da Selvstyret kan benytte det til undervisning eller 

lignende. 

Derfor ønker jeg at svar på mine ovenstående spørgsmål. 

Jeg søger om at modtage svar inden for 10 arbejdsdage. 

 

 


